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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 26 (Alm. del – §7) af 31. 
oktober 2011

Spørgsmål
Hvor store omkostninger til implementering af et loft over fradraget på pensions-
indbetalinger vurderer ministeren, der vil være i pensionsbranchen, hos arbejds-
markedets parter og på virksomheder.

Svar
Forslaget om at nedsætte loftet fra 100.000 kr. til 55.000 kr. for indbetaling til ra-
tepensionsordninger og ophørende alderspension ændrer alene beløbsgrænsen, ik-
ke afgrænsningen af hvilke pensionsordninger, der er omfattet af loftet.  

Forslaget forventes således ikke at påføre virksomheder, arbejdsmarkedets parter 
eller pensionsbranchen væsentlige administrative byrder. Der kan dog i en over-
gangsperiode være behov for mere rådgivning og information i pensionssektoren.

Der foreligger ikke noget skøn over, hvilke omkostninger til omstilling, rådgivning 
m.v. som indførelsen af loftet over fradrag for indbetalinger på ratepensioner gav 
anledning til.
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